
 

 

 

A partir de la Jornada de Benvinguda realitzada el dia 21 de setembre se'ns va proposar fer 

una reflexió sobre les següents preguntes: 

 

• Com podem millorar el lideratge pedagògic al centre? 

Creiem que és important afavorir el treball en grup i promoure el sentiment d'equip i de 

companyerisme. D'aquesta manera, i creant un clima agradable, el lideratge estaria més 

distribuït i tothom i podria formar-hi part. 

A més a més, també cal que les persones que formen part del grup estiguin obertes al 

canvi i disposades a sortir de la zona de confort per tal de mostrar-se proactiva a noves 

iniciatives i propostes. 

• Com estem col·laborant i aprenent junts en una nova cultura docent? 

Des de fa uns anys, a la nostra escola es fomenta molt el treball en xarxa i mitjançant les 

noves tecnologies. A més a més, creiem en la coeducació i en el paper de dos docents a 

l'aula. 

• Com fem de l’escola una organització que aprèn i una unitat de recerca? 

Tots tenim alguna cosa per aportar i ensenyar, però també per aprendre. Veure'ns els 

uns als altres com a persones que podem ensenyar i aprendre ens ajuda a mostrar-nos 

oberts al canvi i a diferents maneres de fer.  

Tanmateix, creiem molt important treballar seguint una mateixa línia metodològica per 

donar sentit a la pràctica educativa i sempre basar-nos en els acords presos i seguint els 

valors de l'escola. 

•  Què hem de fer que no fem i què hem de deixar de fer? 

Un dels nostres objectius és visualitzar les programacions didàctiques com un document 

viu que es va actualitzant a mesura que és necessari. A més a més, també ha de ser un 

material accessible per tots aquells docents que ho necessitin. Per altra banda, també 

ens agradaria poder millorar la relació pedagògica entre etapes i crear un equip docent 

integrat en tots els àmbits de l'escola. 


